

### 聯合書院、晨興書院及日本範氏基金合辦青年高峯會 Kamenori Earth Youth Summit Organised by United College, Morningside College and the Kamenori Foundation 20-27/8/2011

來自亞洲中國、香港、印度、日本、韓國、菲律賓、泰國及越南的同學於高峯會開幕典禮聚首一堂，部分同學更穿起傳統服裝出席典禮。

Students from China, Hong Kong, India, Japan, Korea, Philippines, Thailand and Vietnam posed a group photo at the Opening Ceremony of Summit. Some of them were wearing their countries' traditional costumes.



圖一 Picture 1



圖二 Picture 2



圖三 Picture 3

青年高峯會開幕典禮（圖一）邀請得諾貝爾經濟學得獎人、香港中文大學博文講座教授兼晨興書院院長莫理斯爵士（圖二）與日本人權教育啓發推進中心會長橫田洋三博士（圖三）擔任開幕禮的主題講座嘉賓，講題分別為「清除貧困」及「人權是普世價值嗎？」。

The College invited Professor Sir James A. Mirrlees, Nobel Laureate in Economic Sciences, Distinguished Professor-at-Large at CUHK and Master of Morningside College (Picture 2) and Dr Yozo Yokota, President of the Human Rights Affairs in Japan (Picture 3) to be the keynote speakers at the Opening Ceremony (Picture 1). They delivered talks on "Eliminating Poverty" and "Are Human Rights Universal?" respectively.

院長馮國培教授（左三）與泰國駐港總領事查理克·斯差瓦納（右六）、一眾嘉賓及來自泰國的同學合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (third from left), posed a group photo with Mr Chakri Srichawana, Consul-General of the Royal Thai Consulate General in Hong Kong (sixth from right), guests and students from Thailand.



嘉賓及參加同學出席歡迎晚宴。

Guests and students of Kamenori Earth Youth Summit attended the welcoming dinner.